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PROTOKOLL SM 04/2023 

Datum: 2023-09-20 

Plats: Telefonmöte  

Säkerhet och Miljökommitté Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 
* 
* 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pernilla Karlsson, ordförande 
Frankie Larsen, miljö 
Tord Janervik, Bana 
Ulf Jernström, Säkerhet 
Börje Fröberg 
Tomas Olsson 
 
 
 
 
 

 Under §000: 
 

… 
 

 Under §§000-000: 
 

… 
 

 Frånvarande:  
Maria Lannerås 

 

 Mikael Karlstedt  
 

§ 47 Mötets öppnande 
§ 48 Föregående mötesprotokoll 
§ 49 Fastställande av mötets dagordning 
§ 50 Pågående ärenden 
§ 51 Ekonomi 
§ 52 Förfrågan valberedning 
§ 53 Bilsportkonferens 
§ 54 Nyhetsbrev 
§ 55 Ljudmätning 
§ 56 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana 
§ 57 Övrigt 
§ 58 Nästa möte  
§ 59 Mötets avslutande 
 

§ 47 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 48 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående protokoll uppläses och godkändes. 

§ 49 Fastställande av mötets dagordning 
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Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 50 Pågående ärenden. 
 
Möte med styrelsen, organisationen i kommittén. 

§ 51  Ekonomi. 

 Ekonomin föredrogs för kommittén. FIA pengarna har kommit 

§ 52 Förfrågan valberedningen. 
Finns en plats för ledamot bana. 

§ 53 Bilsportkonferens 
 
Pernilla Karlsson skickar ut inbjudningar till kommittén efter dagens möte. Ulf Jernström, 
Tord Janervik, Pernilla Karlsson, Frankie Larsen, Börje Fröberg och Tomas Olsson deltar. 
Vi skall beställa profilkläder. Kommitté möte på söndagen. 
 

§ 54 Nyhetsbrev 
  

Fick ut ett brev innan halvåret. 
 
§ 55 Ljudmätning. 
 

Finns ett antal personer som diskuterar hur ljudmätning skall fungera inom våra          
sportgrenar (ett litet focus har varit på crosskart ). Utskotten kommer ha ansvaret 
för reglerna.		
 

§ 56 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana. 
  
 BSA: Inget att rapportera 
  

Miljö: Har varit i Jönköping kartklubb och hjälpt till med ljudmätning, En          
privatperson hade överklagat, resultatet blev till fördel för klubben.  
Varit i Varberg på Annebergsbanan, Gick igenom resultatet för FIA projektet. Med 
deras styrelse. 
Har haft möte med Radiostyrt och pratat bindemedel för anläggning.	
 
 
Säkerhet: Inkommit ett par incidentrapporter, saknar några. 
Pernilla rapporterade om en incident vid Kinnekulle, tog lång tid innan funktionärerna 
reagerade. 
 
 Bana: Arenagrus, besiktningar pågår för fullt.  
 

§ 57 Övrigt. 
 

 Fanns inget att ta upp. 
 
§ 58 Nästa möte 
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  Ordförande kallar vid behov. 
 
§ 59 Mötets avslutande 
 
  Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat  
 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Frankie Larsen Pernilla Karlsson 
 


